
Rada Miejska w Serocku 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej 

Protokół nr 2/2024 

Posiedzenie w dniu 26 lutego 2024  

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

Radni Józef Lutomirski oraz Krzysztof Pielach spóźnili się na posiedzenie komisji. 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Borkowski- Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

2. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

3. Monika Karpińska – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

4. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

5. Alicja Melion – Dyrektor ZOSiP 

8. Jakub Szymański – Kierownik Referatu GP 

9. Bożena Kaczmarczyk –– p.o. Kierownika Referatu Organizacyjno – Prawnego  

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński otworzył posiedzenie Komisji, powitał wszystkich 

zebranych, sprawdził kworum i stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 13 radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, 

Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Józef Lutomirski , Jarosław Krzysztof Pielach 

 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i 

rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i zespołach 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Serock. 

 

Dyrektor Alicja Melion poinformowała, że projekt uchwały, wskazuje, że dyrektorowi 

przedszkola do czterech oddziałów a takim przedszkolem w gminie jest przedszkole w Zegrzu 

zmniejszony zostanie limit godzin dydaktycznych tygodniowo z ośmiu na dwie, czyli Pani 

Dyrektor będzie w grupie o dwie godziny mniej a te dwie godziny będzie poświęcała na inne 

czynności związane z zarządzaniem placówkami. Zmiany zostały pozytywnie zaopiniowane 

przez Związek Nauczycielstwa Polskiego, Oddział Powiatowy ZNP w Legionowie oraz Niezależny 

Samorządny Związek Zawodowy „Solidarność” Region Mazowsze - Komisja Międzyzakładowa 

Pracowników Oświaty Ziemi Pułtuskiej.    

Radny Sławomir Osiwała zapytał czy ta kwestia dotyczy dyrektora czy także zastępcy 

dyrektora.  

Dyrektor Alicja Melion odpowiedziała, że dotyczy dyrektora, a stanowisko wicedyrektora 

przysługuje, jeśli przedszkole jest co najmniej sześcioosobowe lub jeśli dwa oddziały pracują 

powyżej dziesięciu godzin i na dzień dzisiejszy ta placówka nie spełnia tego wymogu.   

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i zespołach prowadzonych przez Miasto i 

Gminę Serock.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, 

Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) Józef Lutomirski, Jarosław Krzysztof Pielach 

 

 

 



 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Dosin nazwy ul. Limonki. 

 

Kierownik Jakub Szymański powiedział, że nazwa dotyczy drogi wewnętrznej, położonej  

w miejscowości Dosin, grunt stanowi własność osób fizycznych i współwłaściciele zwrócili 

się z prośbą o nadanie nazwy ul. Limonki. Nazwa ul. Limonki nie występuje na terenie 

Miasta i Gminy Serock. Wszyscy współwłaściciele drogi wyrazili zgodę na nadanie 

zaproponowanej nazwy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Dosin 

nazwy ul. Limonki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, 

Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Józef Lutomirski , Jarosław Krzysztof Pielach 

 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Nowa Wieś nazwy ul. Pistacjowa. 

 

Kierownik Jakub Szymański powiedział, że nazwa dotyczy drogi wewnętrznej, położonej  

w miejscowości Nowa Wieś. Droga odchodzi od ul. Orzechowej, która jest drogą gminną. 

Nazwa ul. Pistacjowa nie występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Nowa 

Wieś nazwy ul. Pistacjowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, 

Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Józef Lutomirski , Jarosław Krzysztof Pielach 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Wola Smolana nazwy ul. Polnych Maków. 



 

Kierownik Jakub Szymański powiedział, że nazwa dotyczy drogi wewnętrznej, położonej  

w miejscowości Wola Smolana, grunt stanowi własność osób fizycznych i współwłaściciele 

zwrócili się z prośbą o nadanie nazwy ul. Polnych Maków. Nazwa ul. Polnych Maków nie 

występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Wszyscy współwłaściciele drogi wyrazili zgodę 

na nadanie zaproponowanej nazwy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Wola 

Smolana nazwy ul. Polnych Maków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Aneta Rogucka, 

Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Józef Lutomirski , Jarosław Krzysztof Pielach 

 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku. 

 

Burmistrz Artur Borkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy lokalizacji inwestycji na 

działce w Serocku na której obecni znajduje się Rossmann, między ul. Warszawską a ul. 3 

Maja, inwestycja dotyczy budowy budynków wielorodzinnych oraz budowy drogi gminnej. 

 

Kierownik Jakub Szymański dodał do wypowiedzi Pana Burmistrza, że wniosek o ustalenie 

lokalizacji inwestycji wpłynął 7 grudnia, wniosek był kilkukrotnie uzupełniany przez 

inwestora, w toku procedury która jest narzucona spec ustawą dotyczącą inwestycji 

mieszkaniowych zostały zawiadomione organy uprawnione do zajęcia stanowiska w sprawie, 

wniosek został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej 

również była podana informacja do wiadomości publicznej za pośrednictwem strony 

internetowej urzędu. W toku procedury wpłynęły wnioski, które potwierdzały brak zastrzeżeń 

oraz opinia pozytywna Komendy Wojewódzkiej Straży Pożarnej. Inwestycja jest 

projektowana na terenach, które są dwojako określone w studium uwarunkowań, bo punktem 

odniesienia przy inwestycjach analizowanych w tym trybie jest studium a nie wyjątkowo 

miejscowy plan, te inwestycje z definicji mogą być niezgodne z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego i tak jest w tym przypadku, ale w wybranych przypadkach 

mogą one również być niezgodne ze studium i to jest taki przypadek. Teren zgodnie ze 

studium uwarunkowań położone są na terenie prowadzonej działalności gospodarczej, gdzie 

jest przewidziane budownictwo mieszkaniowe wielorodzinne, ale ustawa daje możliwość w 

przypadku terenów poprodukcyjnych ukierunkowanie przekształceń obszarów 

poprodukcyjnych na tereny zabudowy wielorodzinnej. Taki przypadek jest w tej sytuacji, są 

to tereny dawne przemysłowe i dopuszczalne jest lokalizowanie tej inwestycji. 

Przedsięwzięcie przewiduje lokalizację inwestycji towarzyszącej, inwestor zamierza 

wybudować drogę, która ma być docelowo drogą gminną, droga ta połączy ul. 3 Maja z ul. 



Warszawską. W pasie tej drogi zaplanowano 28 miejsc parkingowych ogólnodostępnych, 

ponadto miejsca parkingowe będą też w garażach podziemnych.  W sumie bilans parkingowy 

tego zamierzenia wynosi 1,2 miejsca na mieszkanie, czyli nieco mniej niż w serockich 

miejscowych planach, bo tam jest 1,5. Dodatkową pulę miejsc parkingowych stanowią 

miejsca przed lokalem usługowym.            

 

Radny Krzysztof Bońkowski zauważył, że obawia się za małej ilości miejsc parkingowych, a 

miejsca przed lokalami usługowymi mogą z czasem stać się godzinowe. Radny poprosił, żeby 

przeanalizować, czy inwestor może zwiększyć ilość miejsc parkingowych. Radny zapytał o 

wysokość budynków, zapytał także czy Rada może ingerować w ten dokument czy ma 

jedynie odnieść się do tego co przedłoży Inwestor. Radny zapytał czy 5 metrów przeznaczone 

na drogę nie jest za mało, aby był tam także chodnik. 

 

Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że dla całej inwestycji bilans parkingowy wynosi 

1,2 miejsca parkingowego i to jest wszystko co inwestor jest w stanie osiągnąć przy tej 

inwestycji, natomiast w uchwale jest określony minimalny parametr z tego powodu, aby 

miejsc w pasie drogi nie wliczać do bilansu, bo mają mieć charakter ogólnodostępny. 

Odnosząc się do drugiego pytania Radnego Kierownik odpowiedział, że Rada dysponuje 

pełną suwerennością w kwestii oceny przedsięwzięcia i podjęcia uchwały, może być także 

podjęta uchwała odmowna. 

 

Radny Krzysztof Bońkowski zapytał czy możliwe jest wprowadzenie autopoprawki do tego 

projektu uchwały. 

 

Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że wniosek został skierowany do rozpatrzenia pod 

obrady Rady jest w pełni przemyślanym zamierzeniem inwestycyjnym o pewnych 

przemyślanych parametrach i ingerencja w jeden z tych parametrów może spowodować, że 

będzie niewykonalny, bo okaże się, że np. trzeba będzie wyciąć powierzchnie mieszkalną, że 

Inwestor nie będzie w stanie spełnić kryterium parametrów paragrafu 4. Nie ma w tym 

przypadku trybu pośredniego, który mógłby modyfikować. Kierownik powiedział, że nie zna 

orzecznictwa, które pozwalałoby wprowadzać autopoprawkę do tego typu projektu uchwały. 

Całość podlega ocenie Rady i może być uznane lub nie. Kierownik odpowiedział na kolejne 

pytanie Radnego i powiedział, że bazując na uchwale, która była podjęta w listopadzie 

zawarte zostało porozumienie z inwestorem i w toku tego porozumienia zostały uzgodnione 

warunki lokalizacji inwestycji towarzyszącej czyli drogi i wśród tego są minimalne parametry 

jakie dokumentacja projektowa powinna spełniać i w ramach tych parametrów jest określona 

tylko szerokość jezdni, a jezdnia jest tylko jednym elementem drogi.   

 

Radny Krzysztof Bońkowski powiedział, że obawia się, że Inwestor po pewnym czasie 

postawi ogrodzenie i zamknie drogę i mieszkańcy nie będą mogli tamtędy się przemieszczać, 

poprosił, aby porozmawiać z Inwestorem, aby wprowadzić zapis, który zabezpieczałby gminę 

przed takim przypadkiem.    

 

Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że droga ma być własnością gminy i nie będzie 

możliwości jej ogrodzenia.             

 

Radny Krzysztof Bońkowski dodał, że chodzi mu o teren osiedla, czy Inwestor może złożyć 

deklaracje, że nie zagrodzi tego osiedla.  

 



Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że część przed budynkiem usługowym będzie 

ogólnodostępna, co do reszty to decyzja będzie po stronie wspólnot mieszkaniowych. Co do 

wysokości zabudowy Kierownik powiedział, że jest 11,5 metra do górnej krawędzi ściany 

szczytowej. Odnosząc się do garażów podziemnych Kierownik wyjaśnił, że kwestie te 

reguluje uchwała, gdzie jest zapis, że jest to jedna kondygnacja podziemna.   

 

Przewodniczący Mariusz Rosiński dodał, że jeśli droga będzie gminna to będzie możliwość 

regulacji i organizacji ruchu. 

 

Radny Sławomir Czerwiński chciał zaproponować zapis w uchwale, ale po informacji od 

Kierownika Szymańskiego dowiedział się, że nie ma takiej możliwości. Radny zauważył, że 

w podobnej uchwale dotyczącej inwestycji przy ul. Zacisze była informacja, że do liczby 

miejsc parkingowych nie wliczają się miejsca ogólnodostępne, Radny zapytał czy w tej 

uchwale można taki zapis również dołożyć.      

 

Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że zostanie przeanalizowany taki zapis.  

 

Radny Sławomir Osiwała powiedział, że szkoda, że nie ma Inwestora na posiedzeniu Komisji, 

który mógłby od razu odpowiedzieć na ile jest możliwa zmiana we wniosku. Radny zauważył, 

że droga 5 metrowa nie spełnia kryteriów, które Rada ujęła w miejscowym planie, obawia się, 

że w przyszłości Urząd i Rada będą obarczane winą, że poszły na rękę inwestorowi zrobić 

taką drogę, która nie spełnia kryteriów. Radny powiedział, że gmina stanie przed trudnym 

zadaniem opracowania planu ogólnego, jaki w związku z tym ta inwestycja będzie miała 

skutek dla nowego opracowywanego planu. 

 

Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że podstawą dla gminy w opracowaniu ogólnego 

planu są obowiązujące plany zagospodarowania przestrzennego, sama ta inwestycja będzie 

uwzględniona w plan już istniejący. 

 

Przewodniczący Mariusz Rosiński zapytał co stanie się w przypadku, gdyby Rada nie 

wyraziła zgody na przyjęcie tej inwestycji, jakie wnioskodawca ma dalej kroki możliwości, 

jak wyglądałaby dalsza procedura.   

 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, ż Inwestor może odwołać się do Sądu 

Administracyjnego.    

 

Radny Krzysztof Bońkowski zapytał, czy jest możliwość modyfikacji uchwały przez samego 

Inwestora.  

 

Kierownik Jakub Szymański odpowiedział, że są dwa ryzyka jedno to jest nadzór Wojewody 

na modyfikacje wniosku, który przedstawił Inwestor do oceny. Druga możliwość jest taka, że 

Inwestor może zaskarżyć uchwałę. 

 

Radna Bożena Kalinowska powiedział, że słyszała, że Radni z Serocka mieli spotkanie z 

Inwestorem i zapytała co zostało na nim ustalone. 

 

Radny Krzysztof Bońkowski odpowiedział, że większość ustaleń to była taka, żeby 

pozostawić charakter usługowy, były zapisy odnośnie miejsc parkingowych, stworzenia 

publicznych miejsc parkingowych, droga, zmiana organizacji ruchu i rondo.  

 



Radny Sławomir Czerwiński dodał, że mówiono też o obniżeniu zabudowy. 

 

Radna Teresa Krzyczkowska powiedziała, że Inwestor przychylił się i obniżył budynek o 

jedno piętro.   

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej 

oraz inwestycji towarzyszącej przy ul. Warszawskiej w Serocku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Biliński, Teresa Krzyczkowska, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir 

Osiwała, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

PRZECIW (1) 

Sławomir Czerwiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Bońkowski, Bożena Kalinowska, Gabriela Książyk, Jarosław Krzysztof Pielach 

 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

partnerstwa w zakresie realizacji projektu pn. „Utworzenie sieci ścieżek rowerowych 

wokół Jeziora Zegrzyńskiego wraz z odcinkami uzupełniającymi, na terenie gmin: 

Nieporęt, Radzymin, Serock i Wieliszew”. 

 

Burmistrz Artur Borkowski powiedział, że projekt uchwały dotyczy zawarcia umowy 

partnerstwa miedzy czterema gminami, chodzi o utworzenie sieci ścieżek pieszo rowerowych. 

Szczegółowy zakres współdziałania gminy na rzecz przygotowania i realizacji Projektu 

zostanie określony w umowie partnerstwa.  

Wiceprzewodniczący Józef Lutomirski zauważył, że nie jest sprecyzowany zakres tych 

ścieżek i po przeczytaniu projektu uchwały pomyślał, że ścieżki rowerowe będą łączyły te 

miejscowości. Wiceprzewodniczący zauważył także że na dzień dzisiejszy nie jest znana 

wysokość dofinansowania oraz jaki środki gmina Serock miałaby przeznaczyć z budżetu. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że potrzebne jest ogólne upoważnienie, aby można 

było złożyć wniosek. Kwestie ścieżek są jeszcze analizowane. Nie ma jeszcze konkretów, 

dopiero zawarcie umowy z jednostką, do której skierowany jest wniosek jest podstawą do 

dalszego kształtowania treści. Kolejnym etapem po akceptacji wniosku będzie ponowne 

spotkanie z Radą co do potencjalnego wydatkowania środków.   

Wiceprzewodniczący Józef Lutomirski zapytał czy projekt uchwały był tworzony wspólnie 

przez cztery samorządy, czy były już jakieś ustalenia z Wójtami dotyczące tych ścieżek 

rowerowych. 



Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że list intencyjny został podpisany w rocznicę 

powstania Zalewu Zegrzyńskiego, teraz zostało przeniesione na forum Rady Miejskiej, bo 

taki jest wymóg konkursowy. W Nieporęcie odbył się roboczy warsztat, na którym 

reprezentował nas Kierownik Szymański. Ten sam projekt uchwały trafia również do innych 

Rad pozostałych gmin i w tym samym kształcie powinien być przyjęty przez wszystkich. 

Każda z gmin przedstawiła swój priorytet, jeśli chodzi o przebieg ścieżek i co do zasady te 

ścieżki tworzą wspólny system ścieżek wokół zalewu, natomiast nikt nie zagwarantuje, że to 

co trafi w ramach tego projektu pokryje się w 100% z tym co będzie. Nie wiadomo, czy uda 

się okrążyć ścieżkami Zalew w całości.    

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerstwa 

w zakresie realizacji projektu pn. „Utworzenie sieci ścieżek rowerowych wokół Jeziora 

Zegrzyńskiego wraz z odcinkami uzupełniającymi, na terenie gmin: Nieporęt, Radzymin, 

Serock i Wieliszew”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Wiceprzewodniczący Józef Lutomirski oraz Radny Marek Biliński opuścili posiedzenie 

Komisji. 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji dla Powiatu Legionowskiego w 2024 roku. 

Skarbnik Monika Karpińska zgodnie z projektem uchwały gmina Serock chce przekazać 

pomoc dla Powiatu Legionowskiego pomoc dotyczy dofinansowania kosztów wykonywania 

specjalistycznych świadczeń gwarantowanych opieki zdrowotnej, w zakresie chirurgii ogólnej oraz 

urazowo – ortopedycznej w wysokości 80.256 zł co stanowi 6,25% szacowanych kosztów 

przedsięwzięcia.    

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

dla Powiatu Legionowskiego w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 



Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Józef Lutomirski  

 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2045. 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

i Gminy Serock w 2024 roku. 

 

Skarbnik Monika Karpińska przedstawiła projekty uchwał. WFP jest dostosowany do 

projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych po stronie wydatkowej i 

dochodowej, dostosowane zostały również nakłady na przedsięwzięcia dostosowując się do 

faktycznego wykonania roku. W zmianach WPF znalazł się zapis zmniejszający kwotę długu 

o 5.920,00 zł. Jest też rezygnacja z jednej serii emisji obligacji 1.920,00 zł. Strona dochodowa 

budżetu, wprowadzone zostały środki z Narodowego Funduszu Zdrowia, do realizacji 

programu pn. Program polityki zdrowotnej w zakresie rehabilitacji leczniczej mieszkańców 

Miasta i Gminy Serock w kwocie 32 tyś. Wpłynęły środki z PROW na modernizacje cmentarza w 

kwocie 95.445 zł. Wpłynęły środki z KBW wysokości 54.188 zł z przeznaczeniem na 

przygotowanie i przeprowadzenie wyborów samorządowych. Na podstawie złożonego 

zapotrzebowania otrzymane zostało dofinansowanie w ramach pomocy Ukrainie na łączną kwotę 

42.268,18 zł. Powiat Legionowski udzielił gminie Serock pomocy w wysokości 5 tys. zł. na 

organizacje VIII Mistrzostw Powiatu Legionowskiego w biegach ulicznych. Pozyskano kwotę 20 

tys. zł. od Marszałka w ramach programu Mazowsze dla zwierząt na realizację zadania 

Zapobieganie bezdomności zwierząt. Jeśli chodzi o stronę wydatkową zabezpieczono środki na 

przedszkola niepubliczne i rozliczenia, z gminami które były w projekcie niedoszacowane jest to 

kwota 1.569,15 zł. Zabezpieczone zostają środki na energii, gaz, koszty delegacji które przybędą 

na obchody św. Wojciecha. Zabezpieczono środki dla bezpieczeństwa osób przebywających na 

obszarach wodnych. Wszystkie dotacje jakie otrzymała gmina przekazane zostały do jednostek 

gminnych w celu realizacji zadań. Zabezpieczone zostały środki dla policji na służby 

ponadnormatywne wstępnie zaplanowano kwotę 10 tys. zł. Zabezpieczone zostały również środki 

w kwocie 70 tys. zł. Dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej na dofinansowanie 

samochodu specjalnego z drabiną mechaniczną. Przeznaczono pieniądze dla Zespołu Obsługi 

Szkół i Przedszkoli na program Umiem Pływać w kwocie 25 tys. zł. Do Miejsko Gminnego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej przekazane zostaną środki w kwocie powyżej 300 tys. zł. Na 

równanie i żwirowanie dróg, zamiatanie ulic i modernizacje lokali znajdujących się na ulicy 

Kościuszki. Deficyt będzie pokryty wolnymi środkami, które wynikają z poszczególnego 

wykonania budżetu, czyli są tzw. środkami znaczonymi. Rozliczone zostały środki z zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu w kwocie 585.332,49 zł. Kwota 251 tys. zł. został zabezpieczona na realizacje 

zadań oświatowych związanych z kształceniem obywateli Ukrainy. Kwotę 64 tys. zł. 

przeznaczono na zadania związane z ochroną środowiska. Wprowadzone zostało również 

rozliczenie opłaty śmieciowej, gdzie zeszły rok został zamknięty kwotą 243 tys. zł. na plusie, 

jednak nie została wprowadzona cała ta kwota po stronie wydatkowej tylko jej część w wysokości 

129 tys. zł. Strona dochodowa zostanie zwiększona o 276 tys. zł. natomiast strona wydatkowa 

zamyka się 4.391,00 zł co oznacza, że deficyt wzrasta o kwotę 4.115,00 zł. 

Przewodniczący Mariusz Rosiński zapytał o środki, które są przeznaczone po stronie 

wydatkowej na analiza prawna vat zamiana nieruchomości.   



Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że ewentualne poprowadzenie linii kolejowej 

będzie się wiązało z rozmowami z potencjalnymi właścicielami, których te wykupy mogą 

dotknąć i jest jedna nieruchomość, gdzie te działania można by podjąć już teraz, aby dokonać 

rekompensaty, chodzi o zamianę nieruchomości na grunt gminny. Do tej ewentualnej 

transakcji musiałby być doliczony vat.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2045.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Marek Biliński, Józef Lutomirski  

 

 

11. Przyjęcie protokołów. 

 

Protokoły przyjęto bez uwag. 

 

 

12. Sprawy różne. 

 



Radny Włodzimierz Skośkiewicz zapytał kto zarządza boiskiem w Jadwisinie, zapytał także 

czy jest możliwość, aby chłopcy grali tam w piłkę.   

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że taka potrzeba powinna być zgłoszona wcześniej. 

Boisko ogólnodostępne jest obok przy szkole.  

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski dodał, że stadion ma określony harmonogram i należy 

zgłosić chęć korzystania z niego. Jest to obiekt zamknięty wynajmowany zgodnie z 

harmonogramem. 

Radny Włodzimierz Skośkiewicz zapytał, kiedy może nastąpić wykup działki pod plac zabaw 

w Ludwinowie oraz kiedy byłaby ewentualna realizacja.  

Burmistrz Artur Borkowski odpowie Radnemu do środy.   

Radny Wiesław Winnicki poprosił, aby dopilnować, aby podczas strajku duże samochody nie 

jeździły nowo wybudowaną drogą, bo ją zniszczą.  

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że nie da się tej drogi zamknąć całkowicie, musi 

być objazd, ale informacji o niewpuszczanie ciężarowych zostanie przekazana do Straży 

Miejskiej. 

Radny Wiesław Winnicki poprosił o postawienie znaku na ul. Fortecznej, ponieważ nie ma na 

niej przejazdu, jest teraz ulicą ślepą.   

Radny Sławomir Osiwała poprosił o naprawę ulicy Groszkowskiego w Zegrzu. Radny 

poruszył temat poczty w Serocku, przesyłki są rozwożone raz w tygodniu, ale są też mylone 

adresy doręczeń.  Powiedział, że otrzymał informacje z poczty, że jak mieszkańcy oczekują 

na przesyłkę to, żeby sami się o nią dopytywali. Radny poprosił o serwis sprzętów na placach 

zabaw. Radny zapytał także o wąwóz, który jest przy ul. Juzistek który można byłoby 

przeznaczyć na parking i powiększyć ten który już istnieje, samochody parkuje, gdzie mogą 

zastawiając nawet wyjazdy z garażów, Radny zapytał czy właściciele garażów mogą sami 

ustawić znaki, tablice ostrzegawcze. Radny zapytał także o blokadę dróg związanych ze 

strajkiem, mieszkańcy mogą dojechać do pociągu i dalej jechać do Warszawy, ale wracając 

nie będą mogli zawrócić na rondzie, żeby jechać do Serocka.        

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że strajk jest zgłoszony oficjalnie, nie da się go 

zablokować i każdy kto może uniknąć tych miejsc powinien zostać w domu. Co do kwestii 

miejsc parkingowych Burmistrz odpowiedział, że na dzierżawionym terenie może postawić 

znak, ale jeśli ktoś wezwie służby, żeby ukarała, bo nie zastosował się do znaku to nie będzie 

to skutkowało ukaraniem. Jeśli chodzi o teren na dodatkowy parking to prowadzone są 

rozmowy, które jak na razie do niczego nie prowadzą, Burmistrz powiedział, że możne znów 

taką rozmowę przeprowadzić. Co do dróg Burmistrz powiedział, że jest teraz wzmożony ruch 

w Zegrzu, były już interwencje i w miarę możliwości będą dalej wykonywane.    

Radny Krzysztof Bońkowski poprosił o kopie pism właścicieli nielegalnie usypanych wałów. 

Radny poprosił także o pilne zjecie się sprawami, które zgłaszał pisemnie w postaci 

wniosków do Burmistrza.  



Radny Włodzimierz Skośkiewicz zgłosił wyrwę w drodze przy sklepie Groszek, poprosił 

także o uporządkowanie plaży. 

Radny Krzysztof Zakolski zapytał, czy będzie postawiony maszt. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedział, że Rada wyraziła zgodę na ten maszt, ale finalnie 

transakcja nie doszła do skutku.   

 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie. 

 

 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Mariusz Rosiński 

  

 

Przygotowała: Patrycja Seroka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


